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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 07.05.2013 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
Prítomní: 

Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró 

 PaedDr. Peter Černý 

 Ing. Zoltán Horváth 

 MUDr. Richard Šimaljak 

  

Ospravedlnení: Ing. Ladislav Fekete 

 Fridrich Psota 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 
 
Program: 
1) Zahájenie 
2) Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta na rok 2013 
3) Žiadosť spoločnosti Mitraco-holding s.r.o. o splnenie záväzku 
4) Žiadosť Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. o kúpu pozemkov 
5) Informatívna správa k zákonu č. 260/2011 Z.z. o ukončení a spôsobe usporiadania 

niektorých nájomných vzťahov k bytom 
6) Informatívna správa – havarijné stavy škôl a školských zariadení 
7) Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2012 
8) Rôzne 
 
Predložený program bol doplnený nasledovne: 
Bod č. 8 – Konečná správa likvidátora o priebehu likvidácie 
Bod č. 9 – Žiadosť o poskytnutie zľavy z nájomného 

a) Mgr. Linda Macsaliová, Dolné Saliby 
b) Mgr. art. Alžbeta Závodská 

 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 

oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Ladislav Maťašovský – 

primátor mesta, Ing. Ján Poľakovský –zástupca prednostu MsÚ, Ing. Mária Kuruczová – ved. 
fin. a maj. odd., Ing. Beáta Katonová – odd. fin. a maj., Mgr. Miroslav Psota – vedúci 
právneho oddelenia, Mgr. Adriana Molnáriová – za útvar SVaZ, Ing. Miriam Károlyiová – 
vedúca odd. ŽP a IV, Mgr. Alica Orbánová – ved. Odd. ŠkKa Š. 
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K bodu č. 2: 
Návrh na III. úpravu rozpo čtu mesta na rok 2013 

- prekladala Ing. Kuruczová 
 
 Finančná komisia k predloženému materiálu nezaujala stanovisko. Komisia odporúča, 
aby po prerokovaní materiálu v poslaneckých kluboch bol návrh rozpočtu predložený komisii 
k termínu júnového zasadnutia MsZ. 
 
 
K bodu č. 3: 
Žiadosť spoločnosti Mitraco-holding s.r.o. o splnenie záväzku 

- prekladala Ing. Károlyiová 
 

Materiál bol stiahnutý z rokovania komisie. Finančná komisia požaduje predložiť 
komplexný materiál k zaujatiu stanoviska.  

 
  
        
K bodu č. 4: 
Žiadosť Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. o kúpu pozemkov 

- prekladal Mgr. Psota 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť odpredaj pozemkov parc.č. 3816/1, parc.č. 
3816/2, parc.č. 3984/2 a parc.č. 3984/3 k.ú. Galanta vo vlastníctve mesta, ktoré sú zastavané 
stavbami čerpacích staníc vo vlastníctve žiadateľa a sú k nim priamo priľahlými pozemkami. 

 
 
 
K bodu č. 5: 
Informatívna správa k zákonu č. 260/2011 Z.z. o ukončení a spôsobe usporiadania 
niektorých nájomných vzťahov k bytom 

- prekladala Mgr. Molnáriová 
 

Finančná komisia berie informatívnu správu na vedomie. Komisia odporúča 
záverečnú časť upraviť o komentár – možné návrhy riešenia, stanovisko k problematike 
a pod.  
 
 
K bodu č. 6: 
Informatívna správa – havarijné stavy škôl a školských zariadení 

- predkladal Mgr. Orbánová 
 

Finančná komisia predloženú informatívnu správu berie na vedomie. Komisia 
odporúča správu doplniť o tabuľku -  prehľad podľa škôl, výšky požadovaných finančných 
prostriedkov, či ide o havarijný stav alebo inú požiadavku zariadenia.  

Komisia taktiež požaduje predložiť informáciu, v akom stave je žiadosť postúpená na 
KŠÚ-  havarijný stav strechy na ZŠ SNP, taktiež o možnosti získania finančných prostriedkov 
z  KŠÚ, čo sa týka havarijného stavu sociálnych zariadení na ZŠ Gejzu Dusíka.  
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K bodu č. 7: 
Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2012 

- predkladal Ing. Poľakovský 
 

Finančná komisia vyhodnotenie plnenia PHSR berie na vedomie, odporúča k jednotlivým 
bodom doplniť mieru plnenia a takto doplnený materiál predložiť na rokovanie MsZ. 
 
 
 
K bodu č. 8: 
Konečná správa likvidátora o priebehu likvidácie  

- predkladala Ing. Katonová 
 

Finančná komisia konečnú správu likvidátorky berie na vedomie a odporúča predložiť 
na rokovanie MsZ bez pripomienok.  

 
 
 
K bodu č. 9: 
Žiadosť o poskytnutie zľavy z nájomného 

a) Mgr. Linda Macsaliová, Dolné Saliby 
b) Mgr. art. Alžbeta Závodská 

 
Uvedené materiály boli stiahnuté z rokovania, nakoľko boli predložené na zasadnutí 

komisie a neboli kompletné. Komisia požaduje skompletizovanie materiálov a ich 
expedovanie riadnym spôsobom.  

 
 

Rôzne: 
 

Na zasadnutí komisie informoval Ing. Zoltán Horváth o hospodárskom výsledku 
spoločnosti GALANTATERM, spol. s r.o. Odvod z hospodárskeho výsledku pre Mesto 
Galanta bude vyšší ako bol plánovaný v rozpočte. Komisia odporúča, aby 50% naviac 
finančných prostriedkov bolo účelovo viazaných na rekonštrukciu rozvodov na sídl. JAS 
v Galante.   
 
 
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


